
A U R K I B I D E A  

E SAILA: 
Interpelazioak, mozioak eta adierazpen politikoak: 
—11-24/MOC-00091. Mozioa, zeinaren bidez Nafarroako Gobernua premia tzen baita elkarrizketa-bide bat 

ezar dezan, alternatiba bat aurkitu dakion Kantauri-Mediterraneoa trenbide-korridorearen ibilbideari, Iru-
ñetik euskal Y-aren loturaraino doan zatian. Lurralde Kohesiorako Ba tzordeak eze tsi du ( 4. or.). 

F SAILA: 
Galderak: 
—11-24/PES-00328. Galdera, Adimen Artifizialaren Zentrorako bisitari buruzkoa. Ángel Ansa Echegaray 

jaunak egin du ( 5. or.). 
—11-24/PES-00329. Galdera, Atarrabian San Andres paper-fabrikatiko usain  txarrak nabari tzeari buruzkoa. 

Adolfo Araiz Flamarique jaunak egin du ( 6. or.). 
—11-24/PES-00330. Galdera, Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluari buruzkoa. María Isabel García Malo 

andreak egin du ( 7. or.). 
—11-24/PES-00331. Galdera, Autonomia Per tsonala Susta tzeko Zerbi tzuaren finan tzaketari buruzko aurrei-

kuspenei eta epeei buruzkoa. Isabel Aramburu Bergua andreak egin du ( 7. or.). 
—11-24/PES-00332. Galdera, Alai tz BHIn ba txilergo-lerro bat ken tzeari buruzkoa. Eneka Maiz Ulaiar 

andreak egin du ( 8. or.). 
—11-24/PES-00333. Galdera, Mugairin Elizondo Lanbide Eskola berria eraiki tzeko obraren lizitazioari 

buruzkoa. Eneka Maiz Ulaiar andreak egin du ( 9. or.). 
—11-24/PES-00334. Galdera, E txabakoizko Nuestra Señora de Roncesvalles haur-eskolan 2024-2025 ikas-

turterako izandako matrikulazioei buruzkoa. Eneka Maiz Ulaiar andreak egin du ( 9. or.). 
—11-24/PES-00335. Galdera, 2024-2025 ikasturtetik aurrera Ezpeleta Jauregia erabil tzeari buruzkoa. Eneka 

Maiz Ulaiar andreak egin du ( 10. or.). 
—11-24/PES-00336. Galdera, Aibarko haur-eskolarako aurrematrikulazioei buruzkoa. Eneka Maiz Ulaiar 

andreak egin du ( 10. or.). 
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—11-24/PES-00337. Galdera, familiei lana eta familia bateragarri egitearekin lagun tzeko neurriei eta haur-
pobreziaren aurkako borrokari buruzkoa. Raquel Garbayo Berdonces andreak egin du ( 11. or.). 

—11-24/PES-00338. Galdera, joko-enpresei buruzkoa. Aran tzazu Izurdiaga Osinaga andreak egin du ( 11. 
or.). 

—11-24/PES-00339. Galdera, behar bezala frogaturiko hiru komunikazio-ahaleginak bete tzen direla berma -
tzeko neurriei buruzkoa. Leticia San Martín Rodríguez andreak egin du ( 12. or.). 

—11-24/PES-00341. Galdera, Vianako Mondelez enpresaren tzako lagun tza ekonomikoei eta onura fiskalei 
buruzkoa. Laura Aznal Sagasti andreak egin du ( 12. or.). 

—11-24/PES-00343. Galdera, An tzingo eskolari buruzkoa. Eneka Maiz Ulaiar andreak egin du ( 13. or.). 
—11-24/PES-00344. Galdera, interkon tsulta baten ondotiko hi tzordu presen tzialei buruzkoa. Leticia San 

Martín Rodríguez andreak egin du ( 13. or.). 
—11-24/PES-00345. Galdera, Nafarroako Gobernuak Bidean ente instrumental deklara tzeari buruz 2023ko 

azaroaren 6ko Administrazio Kon tseiluan aipatu ziren data aurreikusiei buruzkoa. Cristina López Mañero 
andreak egin du ( 14. or.). 

—11-24/PES-00346. Galdera, Tuterako Reina Sofía Ospitaletik kanpo eginiko analisiei buruzkoa. Leticia 
San Martín Rodríguez andreak egin du ( 15. or.). 

—11-24/PES-00347. Galdera, bakarrik dauden adingabe a tzerritarrei buruzkoa. Raquel Garbayo Berdonces 
andreak egin du ( 15. or.). 

—11-24/PES-00348. Galdera, Nafarroako egoi tzen hi tzarmenaren egoerari buruzkoa. Raquel Garbayo Ber-
donces andreak egin du ( 16. or.). 

—11-24/PES-00349. Galdera, Nafarroan desgaitasunaren alorrean dauden i txaron-zerrendei buruzkoa. 
Raquel Garbayo Berdonces andreak egin du ( 16. or.). 

—11-24/PES-00350. Galdera, Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluaren finan tza-egoerari buruzkoa. Ángel 
Ansa Echegaray jaunak egin du ( 17. or.). 

—11-24/PES-00351. Galdera, Europako NG fun tsekin (SEM) finan tzaturiko zenbait jarduketa bertan behera 
u tzi izanari buruzkoa. Ángel Ansa Echegaray jaunak egin du ( 17. or.). 

—11-24/PES-00352. Galdera, babesgabetasun-egoeran zegoen familia batek kalean lo egin beharra ekidite-
ko ekin tzei buruzkoa. Raquel Garbayo Berdonces andreak egin du ( 18. or.). 

—11-24/PES-00353. Galdera, Foruzaingoko Informazio Dibisioaren  txostenetan delituak polizia-kidegoaren 
arabera bana tzeari buruzkoa. Adolfo Araiz Flamarique jaunak egin du ( 19. or.). 

—11-24/PES-00354. Galdera, fun ts publikoekin finan tzaturiko ikastetxeetan eduki politikodun pankartak 
ken tzeko protokoloari buruzkoa. Javier García Jiménez jaunak egin du ( 20. or.). 

—11-24/PES-00355. Galdera, Gardentasunari, Informazio Publikoa Eskura tzeari eta Gobernu Onari buruzko 
5/2018 Foru Legea, maia tzaren 17koa, bete tze aldera Nafarroako Gobernuak egin dituen urra tsei buruz-
koa. Cristina López Mañero andreak egin du ( 20. or.). 

—11-24/PES-00356. Galdera, Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluaren egoerari buruzkoa. María Isabel García 
Malo andreak egin du ( 21. or.). 

—11-24/PES-00357. Galdera, errentako etxebizi tza publikoko parkeko etxebizi tza bat ema teko batez beste-
ko i txarote-denborari buruzkoa. María Isabel García Malo andreak egin du ( 22. or.). 

—11-24/PES-00358. Galdera, Nafarroan etxebizi tza babestu bat emateko i txaron behar den batez besteko 
denborari buruzkoa. María Isabel García Malo andreak egin du ( 22. or.). 

—11-24/PES-00359. Galdera, osasun arloko langileen lanbide-karreraren sistema ezar tzen duen foru legea-
ren zirriborroari buruzkoa. Marta Álvarez Alonso andreak egin du ( 23. or.). 

—11-24/PES-00360. Galdera, erosketa- eta lizitazio-teknikariaren lanposturako kontratazio mugagaberako 
tasa berariazko bat onesteari buruzkoa. Marta Álvarez Alonso andreak egin du ( 23. or.). 

—11-24/PES-00361. Galdera, 2024ko maia tzaren 24an egin zen Uniber tsitateko, Berrikun tzako eta Eralda-
keta Digitaleko Ba tzordean Lucero jaunak jaulki zituen hi tzei buruzkoa. Cristina López Mañero andreak 
egin du ( 24. or.). 

—11-24/PES-00362. Galdera, errentako etxebizi tzak sustatzeko sozietate berri bat era tzeko prozesuari 
buruzkoa. Mikel Zabaleta Aramendia jaunak egin du ( 25. or.). 

—11-24/PES-00363. Galdera, etxebizi tzak zaharberritzeko bideratuta dauden dirulagun tzetako Europako 
fun tsei buruzkoa. Mikel Zabaleta Aramendia jaunak egin du ( 25. or.). 
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—11-24/PES-00364. Galdera, "Nafarroako gazteriari buruzko azterlan monografikoa" delakorako kontratua-
ren gainekoa. Ángel Ansa Echegaray jaunak egin du ( 26. or.). 

—11-24/PES-00365. Galdera, "Estudios Melitón" enpresarekiko epaiaren betearazpenari buruzkoa. Juan 
Luis Sánchez de Muniáin Lacasia jaunak egin du ( 27).
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E saila: 
INTERPELAZIOAK, MOZIOAK ETA ADIERAZPEN POLITIKOAK

11-24/MOC-00091. Mozioa, zeinaren bidez Nafarroako Gobernua premia -
tzen baita elkarrizketa-bide bat ezar dezan, alternatiba bat aurkitu 
dakion Kantauri-Mediterraneoa trenbide-korridorearen ibilbideari, 
Iruñetik euskal Y-aren loturaraino doan zatian 

LURRALDE KOHESIORAKO BA TZORDEAK EZE TSI DU

Lurralde Kohesiorako Ba tzordeak, 2024ko irai-
laren 3an egindako bilkuran, eze tsi du EH Bildu 
Nafarroa eta Contigo Navarra-Zurekin Nafarroa 
talde parlamentarioek aurkeztutako mozioa, zei-
naren bidez Nafarroako Gobernua premia tzen 
baita elkarrizketa-bide bat ezar dezan, alternatiba 
bat aurkitu dakion Kantauri-Mediterraneoa trenbi-

de-korridorearen ibilbideari, Iruñetik euskal Y-aren 
loturaraino doan zatian. Mozioa 2024ko ekainaren 
21eko 89. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofi-
zialean argitaratu zen. 

Iruñean, 2024ko irailaren 3an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias
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F saila: 
GAL DE RAK

11-24/PES-00328. Galdera, Adimen Artifizialaren Zentrorako bisitari 
buruzkoa 

ÁNGEL ANSA ECHEGARAY JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Ángel Ansa Echega-
ray jaunak egindako galdera, Adimen Artifizialaren 
Zentrorako bisitari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Ángel Ansa Echegaray jaunak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezar tzen dena-
ren babesean, honako galdera hauek aurkezten 
ditu, Nafarroako Gobernuak ida tziz eran tzun di -
tzan: 

Gure talde parlamentariok eskatu zuen bisita 
egin dadin IRIS-Nafarroako Berrikun tza Digitala-
ren Polora eta NAIR Center-Nafarroako Adimen 
Artifizialaren arloko Ikerketarako Zentrora, egiten 
ari diren lana bertatik bertara ezagu tzeko (11-
24/VST-00039). Hasiera batean, egutegiaren ara-
bera, bisita hori 2024ko irailaren 5ean egitekoa 
zen, 09:30ean. 

Egutegitik kendu da, ordea, eta galdetu dugu-
nean zer dela-eta kendu den, adierazi zaigu IRIS-

Nafarroako Berrikun tza Digitalaren Poloaren 
koordina tzaile Ion Arrizabalaga Garde jaunak 
honako hau adierazi diola Nafarroako Parlamen-
tuari: haien ustez, "segurtasunagatik, hobe da irai-
lera arte i txoitea, obrak nola doazen ikusita –den-
bora eta forman ongi doaz– berriz ere 
harremanetan jar tzeko eta bisitarako data bat 
zehazteko". 

Berrikun tza Digitalaren Poloa eta Adimen Arti-
fizialaren arloko Ikerketarako Zentroa zenbait 
proiektutan ari dira lanean eta zenbait zerbi tzu ari 
dira ematen, Nafarroako Gobernuak helarazitako 
komunikazioei esker eta Uniber tsitateko, Berrikun -
tzako eta Eraldaketa Digitaleko kon tseilariak 
Nafarroako Parlamentuan egindako min tzaldiei 
esker jakin ahal izan dugunez (Berrikun tza Digita-
laren Poloari "Silicon Valley Forala" deitu diote). 

Baldin eta langileak normaltasunez ari badira 
bere eginkizunetan: 

1. Parlamentuko ba tzordeak zergatik ezin du 
"segurtasunagatik” 2024ko irailaren 5eko bisita 
egin instalazio horietara? 

2. Horrek esan nahi al du IRIS-Nafarroako 
Berrikun tza Digitaleko Poloko langileak eta Adi-
men Artifizialaren arloko Ikerketarako Zentroko 
langileak euren segurtasuna arriskuan jarrita ari 
direla egiten eguneroko lana? 

3. Uniber tsitateko, Berrikun tzako eta Eraldake-
ta Digitaleko kon tseilariak jarraibideren bat eman 
al dio (ahoz nahiz ida tziz) Berrikun tza Digitaleko 
Poloko koordina tzaileari, bisita egiteko hasieran 
aurreikusitako eguna geroratu dadin? 

Iruñean, 2024ko ekainaren 25ean 

Foru parlamentaria: Ángel Ansa Echegaray
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11-24/PES-00329. Galdera, Atarrabian San Andres paper-fabrikatiko 
usain  txarrak nabari tzeari buruzkoa 

ADOLFO ARAIZ FLAMARIQUE JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Adolfo Araiz Flamari-
que jaunak egindako galdera, Atarrabian San 
Andres paper-fabrikatiko usain  txarrak nabari -
tzeari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko Adol-
fo Araiz Flamarique jaunak honako galdera hauek 
aurkezten dizkio Legebil tzarreko Mahaiari, izapi-
detu di tzan eta Landa Garapeneko eta Ingurume-
neko Departamentuak ida tziz eran tzun di tzan: 

Ekonomia Zirkularraren eta Klima Aldaketaren 
Zerbi tzuko zuzendariaren apiri laren 28ko 
117E/2022 Ebazpenaren bidez, aldaketa nabar-
mena egin da Solidus Solutions San Andrés SL 
enpresaren titulartasuneko enbalajeetarako kar-
toia egiten duen fabrikaren instalazioan (Atarra-
bia). Aldaketaren xedea da hondakin ur industria-
len tratamendu berri bat ezar tzeko proiektua 
gauza tzea. 

Baimen horretan baitan, aldatu egiten da Ata-
rrabia kalearen eskuinaldeko eraikin, esparru, ins-
talazio eta ekipo nagusien taula (Ingurumen Bai-
menaren I. eranskina), eta industria-isuriko 
tratamenduko bat jaso tzen da (tratamendu biolo-
gikoa, 1. eta 2. erreaktoreak). 

Hori abian jarri denetik, Atarrabiako Udalean 
kexa ugari aurkeztu dituzte bizilagunek, enpresa 

horretatik lehendik ere heldu ohi zen kira tsa baino 
are handiagoa hel tzen ari baita orain. 

Ebazpen horretan, zenbait aldaketa aipa tzen 
dira (hobekun tza tekniko erabilgarriak) inguru-
men-baimen integratuaren II. eranskineko 4. apar-
tatuan, hondakin-uren sistematik heldu diren osa-
gai usain tsuen isuriak ekiditeko eta murriztekoak. 

Hori dena ikusita, honako hau galdetu nahi 
dut: 

 

1. Enbalajeetarako kartoia egiten duen Atarra-
biako fabrikaren titularrak aurkeztu al du eran -
tzukizunpeko adierazpena, ingurumen-baimen 
integratuaren aldaketaren xede den hondakin ur 
industrialen tratamendurako instalazioa abian jar -
tzeko? Noiztik dago mar txan arazketa-instalazio 
hori? 

2. Departamentuan jaso al dute edo erregistra-
tu al da bizilagunen kexarik Atarrabiako Solidus 
Solutions San Andrés SL enpresaren instalazioe-
tatik heldu den kira tsa dela-eta? Zenbat? Zer egu-
netan? 

3. Departamentuak zer kontrol-mekanismo 
dauka instalazio horren ingurumen-baimen inte-
gratuan jasotakoa betearazteko eta, hartara, 
usain desa tsegin horiek behin eta berriro gerta -
tzea ekiditeko? 

4. Departamentuak identifikatu al du usain 
horiek nondik heldu diren? Ingurumen-baimen 
integratuko hobekun tza tekniko erabilgarrien arte-
an jaso tzen ez diren teknikak erabil tzetik heldu al 
dira? 

5. Departamentuko teknikariak bisitan joanen 
al dira instalazioetara, egiazta tzeko ea bizilagu-
nen kexak egiazkoak diren eta usain horien jato-
rria zehazteko? Noiz eginen da ikuskapen hori? 

Iruñean, 2024ko ekainaren 26an 

Foru parlamentaria: Adolfo Araiz Flamarique
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11-24/PES-00330. Galdera, Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluari buruzkoa 

MARÍA ISABEL GARCÍA MALO ANDREAK EGIN DU

11-24/PES-00331. Galdera, Autonomia Per tsonala Susta tzeko Zerbi -
tzuaren finan tzaketari buruzko aurreikuspenei eta epeei buruzkoa 

ISABEL ARAMBURU BERGUA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Isabel Aramburu Ber-
gua andreak egindako galdera, Autonomia Per -
tsonala Susta tzeko Zerbi tzuaren finan tzaketari 
buruzko aurreikuspenei eta epeei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Geroa Bai talde parlamentarioko foru parlamen-
tari Isabel Aramburu Bergua andreak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan xedatuaren babesean, 
honako galdera hau egin dio Nafarroako Gobernu-
ko Eskubide Sozialetako, Ekonomia Sozialeko eta 
Enpleguko kon tseilari Carmen Maeztu Villafranca 
andreari, ida tziz eran tzun diezaion: 

Honako hau jakin nahi dugu "Autonomia per -
tsonala susta tzeko eta mendekotasuna prebeni -
tzeko zerbi tzuak" izenarekin Gizarte Zerbi tzu Oro-
korren Zorroan jaso tzen den prestazioa dela-eta: 

Finan tzaketari buruzko zer aurreikuspen egiten 
du departamentuak zerbi tzu horien inguruan, kon-
tratuei, itunei edo dirulagun tzei dagokienez, eta 
balizko finan tzaketa hori egiteko epeen inguruan? 

Iruñean, 2024ko ekainaren 28an 

Foru parlamentaria: Isabel Aramburu Bergua

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea María Isabel García 
Malo andreak egindako galdera, Nafarroako Gaz-
teriaren Kon tseiluari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Alderdi Popularra talde parlamen-
tarioari atxikita dagoen eta Nafarroako Gorteetako 
kide den Maribel García Malo andreak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, honako galdera hau egiten dio Nafarroako 
Gobernuko lehendakariari, ida tziz eran tzun 
dezan: 

Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluko Ba tzorde 
Iraunkorreko kide guztiek batera dimititu baitute 
eta gazteen eta erakundeen arteko zubi-lana 
galdu baita, Nafarroako Gobernuak zer eginen du 
sakonki azter tzeko zer gertatu den erakunde horri 
eman zaizkion eta egoera hau eragin duten fun ts 
publikoekin? Eta, bestalde, zer eginen du gaztee-
kiko zubi-lan hori berreskura tzeko? 

Iruñean, 2024ko ekainaren 25ean 

Foru parlamentaria: Maribel García Malo
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11-24/PES-00332. Galdera, Alai tz BHIn ba txilergo-lerro bat ken tzeari 
buruzkoa 

ENEKA MAIZ ULAIAR ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Eneka Maiz Ulaiar 
andreak egindako galdera, Alai tz BHIn ba txilergo-
lerro bat ken tzeari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko foru 
parlamentari Eneka Maiz Ulaiarrek, Nafarroako 
Parlamentuko Erregelamenduaren babesean, 

honako galdera hau egiten dio Hezkun tza Depar-
tamentuari, ida tziz eran tzun dezan: 

Alai tz BHIko hezkun tza-erkidegoaren bidez 
jakin izan dugu Hezkun tza Departamentuak Zien -
tzia eta Teknologia eta Giza eta Gizarte Zien -
tzietako lerro bat kendu nahi duela 2024-2025 
ikasturtean. 

Aurrematrikulazioaren garaian, zenbat ikaslek 
hautatu zuten lehenbiziko aukeran 1. mailako 
Zien tzia eta Teknologia eta Giza eta Gizarte Zien -
tzietako modalitatea? Zenbat ziren Alai tz institutu-
ko ikasleak eta zenbat beste ikastetxe batekoak? 
Zenbat ziren Jaso ikastolako ikasleak? 

Lehen aukeran Alai tz hautatu zuten ikasleen 
artetik, zenbati eman zaie aukera Alai tz institutuan 
matrikula tzeko? Zer ikastetxetan matrikulatu dira 
azkenik beste ikasleak? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 1ean 

Foru parlamentaria: Eneka Maiz Ulaiar
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11-24/PES-00333. Galdera, Mugairin Elizondo Lanbide Eskola berria 
eraiki tzeko obraren lizitazioari buruzkoa 

ENEKA MAIZ ULAIAR ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Eneka Maiz Ulaiar 
andreak egindako galdera, Mugairin Elizondo 
Lanbide Eskola berria eraiki tzeko obraren lizita-
zioari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko foru 
parlamentari Eneka Maiz Ulaiarrek, Nafarroako 
Parlamentuko Erregelamenduaren babesean, 
honako galdera hau egiten dio Nafarroako Gober-
nuari, ahoz eran tzun dezan: 

Hezkun tza Departamentuak Mugairin Elizondo 
Lanbide Eskola berria eraiki tzeko obra lizitatu 
zuen, baina esleitu gabe geratu zen. 

Lizitazio berriari buruzko xehetasunak eska -
tzen ditut: argitalpen-data, epeak eta baldin tzak. 

Iruñean, 2024ko uztailaren 1ean 

Foru parlamentaria: Eneka Maiz Ulaiar

11-24/PES-00334. Galdera, E txabakoizko Nuestra Señora de Roncesvalles 
haur-eskolan 2024-2025 ikasturterako izandako matrikulazioei buruzkoa 

ENEKA MAIZ ULAIAR ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 22024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Eneka Maiz Ulaiar 
andreak egindako galdera, E txabakoizko Nuestra 
Señora de Roncesvalles haur-eskolan 2024-2025 
ikasturterako izandako matrikulazioei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko foru 
parlamentari Eneka Maiz Ulaiarrek, Nafarroako 
Parlamentuko Erregelamenduan xedatutakoaren 
babesean, honako galdera hauek egiten dizkio 
Nafarroako Gobernuari, ida tziz eran tzun di tzan: 

Zenbat haur matrikulatu dira E txabakoizko 
Nuestra Señora de Roncesvalles haur-eskolan 
2024-2025 ikasturterako? Zein adinetakoak dira? 
Non daude erroldatuta haur horiek? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 1ean 

Foru parlamentaria: Eneka Maiz Ulaiar
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11-24/PES-00335. Galdera, 2024-2025 ikasturtetik aurrera Ezpeleta Jaure-
gia erabil tzeari buruzkoa 

ENEKA MAIZ ULAIAR ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Eneka Maiz Ulaiar 
andreak egindako galdera, 2024-2025 ikasturtetik 
aurrera Ezpeleta Jauregia erabil tzeari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko parla-
mentari Eneka Maiz Ulaiarrek, Nafarroako Parla-
mentuko Erregelamenduan xedatutakoaren babe-
sean, honako galdera hauek egiten dizkio 
Nafarroako Gobernuari, ida tziz eran tzun di tzan: 

Orain arte, Ezpeleta Jauregian egon da Hezi -
tzaileen Eskola, baina Hezkun tza Departamen-
tuak iragarri du 2024-2025 ikasturtean Víctor Pra-
dera ikastetxean egonen dela, Zaragoza 
etorbidean. 

Zertarako erabiliko da, zehazki, Ezpeleta jau-
regia 2024-2025 ikasturtetik aurrera? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 1ean 

Foru parlamentaria: Eneka Maiz Ulaiar

11-24/PES-00336. Galdera, Aibarko haur-eskolarako aurrematrikulazioei 
buruzkoa 

ENEKA MAIZ ULAIAR ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Eneka Maiz Ulaiar 
andreak egindako galdera, Aibarko haur-eskolara-
ko aurrematrikulazioei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko parla-
mentari Eneka Maiz Ulaiarrek, Nafarroako Parla-
mentuko Erregelamenduaren babesean, honako 
galdera hau egiten dio Hezkun tza Departamen-
tuari, ida tziz eran tzun dezan: 

Aibarko hezkun tza-erkidegoaren bidez jakin 
dugu zer arazo dagoen haur-eskola berria ireki -
tzeko, nahiz eta bete bete tzen diren ezarrita dau-
den betekizunak eta 10 bat haur dauden aurrema-
trikulatuta. 

Zenbat haur zeuden aurrematrikulatuta Aibar-
ko haur-eskolan eta zer hizkun tza-eredutan ego-
tea eskatu zuten? Azkenik, non eta zer hizkun tza-
eredutan matrikulatu dira haur horiek? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 1ean 

Foru parlamentaria: Eneka Maiz Ulaiar
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11-24/PES-00337. Galdera, familiei lana eta familia bateragarri egiteare-
kin lagun tzeko neurriei eta haur-pobreziaren aurkako borrokari 
buruzkoa 

RAQUEL GARBAYO BERDONCES ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Raquel Garbayo Ber-
donces andreak egindako galdera, familiei lana 
eta familia bateragarri egitearekin lagun tzeko neu-
rriei eta haur-pobreziaren aurkako borrokari 
buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Raquel Garbayo Berdonces andreak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren 
babesean, galdera hau egiten dio Nafarroako 
Gobernuari, ida tziz eran tzun diezaion: 

Zer neurri jarriko ditu abian Nafarroako Gober-
nuak familiei kon tziliazioaren eta haur-pobreziaren 
aurkako borrokaren arloan lagun tze aldera, 
Gobernu zentralak berriki one tsi dituen eta Nafa-
rroak ildo horretan jasoko ez dituen lagun tzak 
konpen tsa tzeko? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 3an 

Foru parlamentaria: Raquel Garbayo Berdonces

11-24/PES-00338. Galdera, joko-enpresei buruzkoa 

ARAN TZAZU IZURDIAGA OSINAGA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Aran tzazu Izurdiaga 
Osinaga andreak egindako galdera, joko-enpresei 
buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioari atxi-
kitako foru parlamentari Aran txa lzurdiaga Osina-

gak, Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritako-
aren babesean, honako galdera hau egiten dio 
Nafarroako Gobernuari, ida tziz eran tzun dezan: 

Nafarroako Joko eta Apustuen Erregistroan 
zenbat joko-enpresa daude inskribatuta jokoak 
edo apustuak antola tzeko eta ustia tzeko gai tzen 
duten tituluarekin? 

Azken bost urteotan, zer enpresa fisikok edo 
juridikok eskatu dute gaikun tza-tituluak berri tzea, 
iraungi tzea edo alda tzea? 

Zer zen tzutan eba tzi da eskatutako gaikun tza-
tituluak berri tzeko, iraungi tzeko edo alda tzeko 
eskaera bakoi tza? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 16an 

Foru parlamentaria: Aran txa lzurdiaga Osinaga
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11-24/PES-00339. Galdera, behar bezala frogaturiko hiru komunikazio-
ahaleginak bete tzen direla berma tzeko neurriei buruzkoa 

LETICIA SAN MARTÍN RODRÍGUEZ ANDREAK EGIN DU

11-24/PES-00341. Galdera, Vianako Mondelez enpresaren tzako lagun tza 
ekonomikoei eta onura fiskalei buruzkoa 

LAURA AZNAL SAGASTI ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Laura Aznal Sagasti 
andreak egindako galdera, Vianako Mondelez 
enpresaren tzako lagun tza ekonomikoei eta onura 
fiskalei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioari atxi-
kitako foru parlamentari Laura Aznal Sagasti 
andreak, Legebil tzarreko Erregelamenduan eza-
rritakoaren babesean, honako galdera hau aur-
kezten du, Nafarroako Gobernuak ida tziz eran -
tzun dezan: 

– Zer lagun tza edo dirulagun tza jaso ditu 
azken hamar urteetan Vianan kokatuta dagoen 
Mondelez enpresak (Mondelez International multi-
nazionalaren faktoria) egiturazko edo teknologia-
ko inber tsioengatik, energia berriztagarrien bidez-
ko sistemak ezar tzeagatik, enplegua sor tzeagatik, 
prestakun tzagatik, prestakun tza-sistemarengatik, 
preben tzio-sistemengatik, I+G+b-a lagun -
tzeagatik, berdintasun-plana egin edo gara -
tzeagatik edo beste edozein kon tzepturengatik? 

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Leticia San Martín 
Rodríguez andreak egindako galdera, behar 
bezala frogaturiko hiru komunikazio-ahaleginak 
bete tzen direla berma tzeko neurriei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Leticia San Martín Rodríguez andreak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezar tzen dena-
ren babesean, honako galdera hau aurkezten du, 
Nafarroako Gobernuak ida tziz eran tzun dezan: 

Osasun Lagun tza Espezializatuko Itxaronal-
dien Bermeei buruzko uztailaren 2ko 14/2008 
Foru Legea gara tzeko Erregelamendua onesten 
duen apirilaren 26ko 21/2010 Foru Dekretuaren 
10. artikuluaren 4. apartatuaren arabera, "bertara -
tzeko eguna jakinarazteko hiru saio, behar bezala 
egiazta tzen direnak" egin behar dira. Zer neurri 
har tzen du Osasun Departamentuak hori bete tzen 
dela berma tzeko? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 22an 

Foru parlamentaria: Leticia San Martín Rodrí-
guez
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– Zer zerga-onura (I+G+B jarduerengatiko ken-
kariak, inberti tzeagatiko kenkaria, bestelako kenka-
riak...) eta zer zenbatekotakoak aplikatu ditu Viana-
ko Mondelez enpresak, azken hamar urteotan, 
sozietateen gaineko zergaren aitorpenetan? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 23an 

Foru parlamentaria: Laura Aznal Sagasti

11-24/PES-00343. Galdera, An tzingo eskolari buruzkoa  

ENEKA MAIZ ULAIAR ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Eneka Maiz Ulaiar 
andreak egindako galdera, An tzingo eskolari 
buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa taldeko foru parlamentari 
Eneka Maiz Ulaiar andreak, Nafarroako Parla-
mentuko Erregelamenduaren babesean, Hezkun -
tza Departamentuari eska tzen dio Osoko Bilkuran 
honako galdera hauei ida tziz eran tzun diezaien: 

An tzingo Loki tz eskola  txiki eta zaharkitu gera-
tu da, eta eskola berria egiteko beharra dago. 

Zenbat haur daude matrikulatuta An tzingo 
Loki tz Eskolan? Zein mailatakoak dira? Nongoak 
dira haurrak? Noizko aurreikusten du Hezkun tza 
Departamentuak eskola berria egitea? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 23an 

Foru parlamentaria: Eneka Maiz Ulaiar

11-24/PES-00344. Galdera, interkon tsulta baten ondotiko hi tzordu presen -
tzialei buruzkoa 

LETICIA SAN MARTÍN RODRÍGUEZ ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Leticia San Martín 
Rodríguez andreak egindako galdera, interkon -
tsulta baten ondotiko hi tzordu presen tzialei buruz-
koa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Leticia San Martín Rodríguez andre-
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11-24/PES-00345. Galdera, Nafarroako Gobernuak Bidean ente instru-
mental deklara tzeari buruz 2023ko azaroaren 6ko Administrazio Kon -
tseiluan aipatu ziren data aurreikusiei buruzkoa 

CRISTINA LÓPEZ MAÑERO ANDREAK EGIN DU

ak, Legebil tzarreko Erregelamenduan ezar tzen 
denaren babesean, honako galdera hau aurkezten 
du, Nafarroako Gobernuak ida tziz eran tzun dezan: 

I txaron-zerrendak direla-eta, zer protokolori 
jarraitu behar zaio espezialista batekin hi tzordu 
presen tzial bat izateko eskabideen kasuan (oina-

rrizko osasun-lagun tzatik egindakoak), espezialis-
ta horrekin aurretiaz zerbi tzu arteko kon tsulta egin 
ondoren? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 26an 

Foru parlamentaria: Leticia San Martín Rodrí-
guez

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Cristina López Mañe-
ro andreak egindako galdera, Nafarroako Gober-
nuak Bidean ente instrumental deklara tzeari buruz 
2023ko azaroaren 6ko Administrazio Kon tseiluan 
aipatu ziren data aurreikusiei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Cristina López Mañero andreak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezar tzen dena-
ren babesean, honako galdera hau aurkezten du, 
Nafarroako Gobernuak ida tziz eran tzun dezan: 

García andreak zer data aurreikusi zuen 
2023ko azaroaren 6ko Administrazio Kon tseiluan 
Nafarroako Gobernuak Nafarroako Foru Komuni-
tateko Administrazioaren entitate instrumental 
gisa onar dezan Bidean? 

Data horiek manten tzen al ditu Nafarroako 
Gobernuak? Manten tzen ez baditu, zergatik alda-
tu da aurreikuspena? 

Zer egoera administratibo eta politikotan dago 
onarpen hori, eta zer urra ts egitea falta da? 

Iruñean, 2024ko uztailaren 29an 

Foru parlamentaria: Cristina López Mañero
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11-24/PES-00346. Galdera, Tuterako Reina Sofía Ospitaletik kanpo egini-
ko analisiei buruzkoa 

LETICIA SAN MARTÍN RODRÍGUEZ ANDREAK EGIN DU

11-24/PES-00347. Galdera, bakarrik dauden adingabe a tzerritarrei buruzkoa 

RAQUEL GARBAYO BERDONCES ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Raquel Garbayo Ber-
donces andreak egindako galdera, bakarrik dau-
den adingabe a tzerritarrei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Raquel Garbayo Berdonces andreak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren 
babesean, galdera hau egiten dio Nafarroako 
Gobernuari, ida tziz eran tzun diezaion: 

Bakarrik dauden zenbat adingabe a tzerritar iri -
tsi dira eta iri tsiko dira behin betiko Nafarroara? 
Zer zentrok hartuko dituzte horiek? Bakarrik dau-
den zenbat adingabe a tzerritar hartuko ditu zentro 
bakoi tzak? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 6an 

Foru parlamentaria: Raquel Garbayo Berdonces

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Leticia San Martín 
Rodríguez andreak egindako galdera, Tuterako 
Reina Sofía Ospitaletik kanpo eginiko analisiei 
buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Leticia San Martín Rodríguez andre-
ak, Legebil tzarreko Erregelamenduan ezar tzen 
denaren babesean, honako galdera hau aurkez-
ten du, Nafarroako Gobernuak ida tziz eran tzun 
dezan: 

Lehenago Tuterako Reina Sofía Ospitaleko 
Analisi Kliniko, Anatomia Patologiko, Mikrobiolo-
gia eta Hematologiako laborategietan egiten ziren 
analisietatik zein egiten dira gure erkidegoko 
beste zentro pribatu ba tzuetan edo sare publikoko 
beste zentro ba tzuetan? Zenbat dira, eta zergatik 
ez dira egiten Tuterako Reina Sofía Ospitalean? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 6an 

Foru parlamentaria: Leticia San Martín Rodrí-
guez
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11-24/PES-00348. Galdera, Nafarroako egoi tzen hi tzarmenaren egoerari 
buruzkoa 

RAQUEL GARBAYO BERDONCES ANDREAK EGIN DU

11-24/PES-00349. Galdera, Nafarroan desgaitasunaren alorrean dauden 
itxaron-zerrendei buruzkoa 

RAQUEL GARBAYO BERDONCES ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Raquel Garbayo Ber-
donces andreak egindako galdera, Nafarroan des-
gaitasunaren alorrean dauden i txaron-zerrendei 
buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Raquel Garbayo Berdonces andreak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren 
babesean, galdera hau egiten dio Nafarroako 
Gobernuari, ida tziz eran tzun diezaion: 

Hobetu al dira desgaitasunaren i txaron-
zerrendak Nafarroan? Zein da desgaitasuna 
balora tzeko batez besteko i txaronaldia 2024ko 
abuztuan? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 9an 

Foru parlamentaria: Raquel Garbayo Berdonces

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Raquel Garbayo Ber-
donces andreak egindako galdera, Nafarroako 
egoi tzen hi tzarmenaren egoerari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Raquel Garbayo Berdonces andreak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren 
babesean, galdera hau egiten dio Nafarroako 
Gobernuari, ida tziz eran tzun diezaion: 

Zein da Nafarroako egoi tzen hi tzarmenaren 
egoera? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 9an 

Foru parlamentaria: Raquel Garbayo Berdonces
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11-24/PES-00350. Galdera, Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluaren finan -
tza-egoerari buruzkoa 

ÁNGEL ANSA ECHEGARAY JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Ángel Ansa Echega-
ray jaunak egindako galdera, Nafarroako Gazte-
riaren Kon tseiluaren finan tza-egoerari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide eta Unión del Pue-
blo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxikita 
dagoen Ángel Ansa Echegaray jaunak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezar tzen denaren 

babesean, honako galdera hauek aurkezten ditu, 
Nafarroako Gobernuak ida tziz eran tzun di tzan: 

Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluaren finan -
tza-egoerari buruz: 

1. Zer datu ditu Nafarroako Gobernuak Nafa-
rroako Gazteriaren Kon tseiluaren ez-ordain tzeei 
buruz? 

2. Zein da Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluak 
Nafarroako Gazteriaren Institutuarekin duen 
zorra? 

3. Zein da Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluak 
Nafarroako Foru Ogasunarekin duen zorra? 

4. Zein da Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluak 
Gizarte Seguran tzarekin duen zorra? 

5. Zein tzuk dira Nafarroako Gazteriaren Kon -
tseiluak beste per tsona, entitate, enpresa eta aba-
rrekin dituen ordaindu gabeko zenbatekoak? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 12an 

Foru parlamentaria: Ángel Ansa Echegaray

11-24/PES-00351. Galdera, Europako NG fun tsekin (SEM) finan tzaturiko 
zenbait jarduketa bertan behera u tzi izanari buruzkoa 

ÁNGEL ANSA ECHEGARAY JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Ángel Ansa Echega-
ray jaunak egindako galdera, Europako NG fun -
tsekin (SEM) finan tzaturiko zenbait jarduketa ber-
tan behera u tzi izanari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Ángel Ansa Echegaray jaunak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezar tzen dena-



ren babesean, honako galdera hau aurkezten du, 
Nafarroako Gobernuak ida tziz eran tzun dezan: 

1. Europako SEM fun tsen bidez finan tzatutako 
honako jarduketa hauek kendu dira Barneko, Fun -
tzio Publikoko eta Justiziako Departamentutik: 
ID031, 2. proiektua: Datuetan oinarritu eta bidera-
tutako Justizia / ID034, 7. proiektua: Testualizazioa 
/ ID036, 9. proiektua: Erregistro Zibila. Zergatik? 

2. Zer egin da gaur arte, kendu diren 3 jarduke-
ta horietako bakoi tzean? 

3. Zer egoeratan gera tzen dira egindako ekin -

tzak? 

4. Beste jarduketa ba tzuek xurgatu al dituzte 

kendutako jarduketak? Hala bada, zehaztu zeine-

tan sartu diren. 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 12an 

Foru parlamentaria: Ángel Ansa Echegaray
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11-24/PES-00352. Galdera, babesgabetasun-egoeran zegoen familia batek 
kalean lo egin beharra ekiditeko ekin tzei buruzkoa 

RAQUEL GARBAYO BERDONCES ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Raquel Garbayo Ber-
donces andreak egindako galdera, babesgabeta-
sun-egoeran zegoen familia batek kalean lo egin 
beharra ekiditeko ekin tzei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Raquel Garbayo Berdonces andreak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren 
babesean, galdera hau egiten dio Nafarroako 
Gobernuari, ida tziz eran tzun diezaion: 

Diario de Navarra egunkarian abuztuaren 11n 
argitaratu zen albistea ikusita –Policías forales 
pagan de madrugada un hotel a una familia a 
una desamparo–, zer egin du Eskubide Sozialeta-
ko Departamentuak adingabeak dituen familia 
horrek kalean lo egitea saihesteko? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 14an 

Foru parlamentaria: Raquel Garbayo Berdonces
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11-24/PES-00353. Galdera, Foruzaingoko Informazio Dibisioaren 
 txostenetan delituak polizia-kidegoaren arabera bana tzeari buruzkoa 

ADOLFO ARAIZ FLAMARIQUE JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Adolfo Araiz Flamari-
que jaunak egindako galdera, Foruzaingoko Infor-
mazio Dibisioaren  txostenetan delituak polizia-
kidegoaren arabera bana tzeari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko Adol-
fo Araiz Flamarique jaunak honako galdera hauek 
aurkezten dizkio Legebil tzarreko Mahaiari, izapi-
detu di tzan eta ida tziz eran tzun dakizkion: 

Foruzaingoko Informazio Dibisioak egindako 
Nafarroako delinkuen tziaren ebaluazio estrategi-
koaren  txostenetan, 2020. eta 2021. urteei buruz-
koetan, "2.2. Delitu estrategikoak polizia-kidego-
ka” izeneko atal bat dago, zeinetan 
polizia-kidegoen araberako banaketaren informa-
zioa jaso tzen baita (Foruzaingoa, Guardia Zibila, 
Polizia Kidego Nazionala eta Iruñeko Udal -
tzaingoa). 

2022. eta 2023. urteei buruzko  txostenetan, 
desagertu egin da atal hori, eta ez dago informa-
ziorik Nafarroan ezagutu diren eta polizia-kidego 
desberdinek Polizia Informazioko Sisteman (PIS) 
erregistratu dituzten delitu-egitateen polizia-kide-
goen araberako banaketari buruz. 

Honako galdera hauek egiten ditugu: 

1. Zergatik kendu du Informazio Dibisioak deli-
tu-egitateek haien berri izan zuen polizia-kidegoa-
ren arabera izan zuten banaketari buruzko infor-
mazioa jaso tzen zuen atala Nafarroako 
delinkuen tziaren ebaluazio estrategikoari buruz 
2021az geroztik eman diren  txostenetan? 

2. Barneko Departamentuari ez al zaio garran -
tzi tsu irudi tzen informazio hori argitara tzea, non 
azal tzen baita Nafarroan jarduten duen polizia-
kidego bakoi tzak PISen erregistratutako delitu-
egitateen zer ehuneko erregistratu duen? 

3. Nolanahi ere, Foruzaingoaren Informazio 
Dibisioaren esku dagoen informazioaren arabera, 
zer banaketa izan dute 2022ko ekitaldian ezagu-
tutako delitu-egitateek Nafarroan jarduten duten 
polizia-kidegoka? 

4. Eta zein izan da 2023ko banaketa? 

5. Foruzaingoaren Informazio Dibisioak ba al 
du asmorik 2024ko ekitaldiko Nafarroako 
delinkuen tziaren ebaluazio estrategikoaren 
 txostenean polizia-kidegoen araberako banaketari 
buruzko informazioa sar tzeko berriz? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 21ean. 

Foru parlamentaria: Adolfo Araiz Flamarique
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11-24/PES-00354. Galdera, fun ts publikoekin finan tzaturiko ikastetxeetan 
eduki politikodun pankartak ken tzeko protokoloari buruzkoa 

JAVIER GARCÍA JIMÉNEZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Javier García Jimé-
nez jaunak egindako galdera, fun ts publikoekin 
finan tzaturiko ikastetxeetan eduki politikodun pan-
kartak ken tzeko protokoloari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide eta Alderdi Popu-
larra talde parlamentarioko eledun Javier García 
Jiménez jaunak, Legebil tzarraren Erregelamen-
duan ezarritakoaren babesean, honako galdera 
hau egiten dio Hezkun tzako kon tseilari, ida tziz 
eran tzun dezan: 

Zer protokolori jarrai tzen dio Nafarroako 
Gobernuak fun ts publikoekin finan tzatutako ikas-
tetxeetan eduki politikoa duten pankartak ken -
tzeko? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 20an. 

Foru parlamentaria: Javier García Jiménez

11-24/PES-00355. Galdera, Gardentasunari, Informazio Publikoa Eskura -
tzeari eta Gobernu Onari buruzko 5/2018 Foru Legea, maia tzaren 
17koa, bete tze aldera Nafarroako Gobernuak egin dituen urra tsei 
buruzkoa 

CRISTINA LÓPEZ MAÑERO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Cristina López Mañe-
ro andreak egindako galdera, Gardentasunari, 
Informazio Publikoa Eskura tzeari eta Gobernu 
Onari buruzko 5/2018 Foru Legea, maia tzaren 
17koa, bete tze aldera Nafarroako Gobernuak egin 
dituen urra tsei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Cristina López Mañero andreak, 
Legebil tzarraren Erregelamenduan ezarritakoaren 
babesean, honako galdera hau egiten dio Nafa-
rroako Gobernuari, ida tziz eran tzun diezaion: 

– Zer urra ts egin ditu Nafarroako Gobernuak 
Gardentasunari, informazio publikoa eskura tzeari 
eta gobernu onari buruzko maia tzaren 17ko 
5/2018 Foru Legea bete tze aldera, interes-taldeen 
erregistro publikoari dagokionez? 

– Zer urra ts daude egiteko, eta zer epe aurrei-
kusten dira? 

– Nola gauzatu nahi da koordinazioa, ez dadin 
bikoizketarik gerta Jardunbide Egokien aldeko eta 
Ustelkeriaren kontrako Bulegoa sor tzeko maia -



tzaren 17ko 7/2018 Foru Legearen lehenengo 
xedapen iragankorrean xedatutakoarekin? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 26an 

Foru parlamentaria: Cristina López Mañero
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11-24/PES-00356. Galdera, Nafarroako Gazteriaren Kon tseiluaren egoera-
ri buruzkoa 

MARÍA ISABEL GARCÍA MALO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea María Isabel García 
Malo andreak egindako galdera, Nafarroako Gaz-
teriaren Kon tseiluaren egoerari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Alderdi 
Popularra talde parlamentarioari atxikita dagoen 
Maribel García Malo andreak honako galdera hau 
aurkezten du, Nafarroako Gobernuak ida tziz eran -
tzun dezan: 

Nafarroako Gazteriaren Kon tseilua 1986an 
sortu zen, Nafarroako Foru Komunitatearen gara-
penean gazteen parte-har tzea susta tzeko eta 
gazteen eskubideak zain tzeko. Gazteak gizartean 
ordezka tzeko eta parte har tzeko organo nagusia 
da. 

2023ko abenduaren 19an, Kontuen Ganberak 
erakundearen 2019-2022 aldiko kontuei buruzko 
 txosten bat argitaratu zuen, eta bertan ohartarazi 
zuen Kon tseiluaren jarraipena «arriskuan» zegoe-
la «gastuei aurre egiteko ezintasunagatik». 

Joan den ekainean, karguak hartu eta sei hila-
betera soilik, Gazteriaren Kon tseiluko lehendaka-
riak eta zuzendari tzak dimititu zuten, «erakundea-
ren egoera ia jasanezina» zela eta. 

Nafarroako Gobernuak, azken dimisio horien 
berri izan duenetik, zer jarduera egin ditu, bakoi -
tza datekin, solaskideekin eta edukiarekin zehaz-
tuta, egoeraren berri izateko eta berriro fun -
tzionamendua bul tza tzeko? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 23an. 

Foru parlamentaria: Maribel García Malo
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11-24/PES-00357. Galdera, errentako etxebizi tza publikoko parkeko 
etxebizi tza bat emateko batez besteko i txarote-denborari buruzkoa 

MARÍA ISABEL GARCÍA MALO ANDREAK EGIN DU

11-24/PES-00358. Galdera, Nafarroan etxebizi tza babestu bat emateko 
itxaron behar den batez besteko denborari buruzkoa 

MARÍA ISABEL GARCÍA MALO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea María Isabel García 
Malo andreak egindako galdera, Nafarroan 
etxebizi tza babestu bat emateko i txaron behar 
den batez besteko denborari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Alderdi 
Popularra talde parlamentarioari atxikita dagoen 
Maribel García Malo andreak honako galdera hau 
aurkezten du, Nafarroako Gobernuak ida tziz eran -
tzun dezan: 

Zenbat denbora i txaron behar da, batez beste, 
etxebizi tza babestu bat emateko? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 25ean 

Foru parlamentaria: Maribel García Malo

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea María Isabel García 
Malo andreak egindako galdera, errentako 
etxebizi tza publikoko parkeko etxebizi tza bat ema-
teko batez besteko i txarote-denborari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Alderdi 
Popularra talde parlamentarioari atxikita dagoen 
Maribel García Malo andreak honako galdera hau 
aurkezten du, Nafarroako Gobernuak ida tziz eran -
tzun dezan: 

Zenbat denbora i txaron behar da, batez 
beste, alokairuko parke publikoko etxebizi tza bat 
emateko? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 25ean 

Foru parlamentaria: Maribel García Malo
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11-24/PES-00359. Galdera, osasun arloko langileen lanbide-karreraren sis-
tema ezar tzen duen foru legearen zirriborroari buruzkoa 

MARTA ÁLVAREZ ALONSO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Marta Álvarez Alonso 
andreak egindako galdera, osasun arloko langile-
en lanbide-karreraren sistema ezar tzen duen foru 
legearen zirriborroari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide eta Unión del Pue-
blo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxikita-

ko Marta Álvarez Alonso andreak, Legebil tzarreko 
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean, gal-
dera hau egiten dio Nafarroako Gobernuari, ida -
tziz eran tzun diezaion: 

Nola uztartuko da Osasun Departamentuari 
eta bere erakunde autonomoei atxikitako osasun 
arloko langileen karrera profesionaleko sistema 
ezar tzen duen foru legearen zirriborroa, fakultati-
bo espezialistak, beste osasun fakultatibo eta 
diplomatu ba tzuk izan ezik, etorkizuneko karrera 
profesionalarekin, Nafarroako Foru Komunitateko 
Administrazioko eta haren erakunde autonomoe-
tako langile guztien tzat? 

Bereziki jakin nahi da karrera hori nola uztartu-
ko den Fun tzio Publikoaren Zuzendari tza Nagu-
siaren aurreikuspenarekin, hau da, jardunaren 
ebaluazioa karrera profesionalaren parte izatea. 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 26an. 

Foru parlamentaria: Marta Álvarez Alonso

11-24/PES-00360. Galdera, erosketa- eta lizitazio-teknikariaren lanpostura-
ko kontratazio mugagaberako tasa berariazko bat onesteari buruzkoa 

MARTA ÁLVAREZ ALONSO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Marta Álvarez Alonso 
andreak egindako galdera, erosketa- eta lizitazio-
teknikariaren lanposturako kontratazio mugagabe-
rako tasa berariazko bat onesteari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Marta Álvarez Alonso andreak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren 
babesean, galdera hau egiten dio Nafarroako 
Gobernuari, ida tziz eran tzun diezaion: 

1. Zergatik eskatu dio CPENk baimena Nafa-
rroako Gobernuari erosketa- eta lizitazio-teknikari 
lanposturako langileen kontratazio mugagaberako 
tasa espezifiko bat onar tzeko? 

2. Zergatik lanpostu zeha tz horretarako eta ez 
beste baterako? 

3. Egin al da baimenak aipa tzen duen kontra-
tazio mugagabea? 
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11-24/PES-00361. Galdera, 2024ko maia tzaren 24an egin zen Uniber -
tsitateko, Berrikun tzako eta Eraldaketa Digitaleko Ba tzordean Lucero 
jaunak jaulki zituen hi tzei buruzkoa 

CRISTINA LÓPEZ MAÑERO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Cristina López Mañe-
ro andreak egindako galdera, 2024ko maia tzaren 
24an egin zen Uniber tsitateko, Berrikun tzako eta 
Eraldaketa Digitaleko Ba tzordean Lucero jaunak 
jaulki zituen hi tzei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Cristina López Mañero andreak, 
Legebil tzarraren Erregelamenduan ezarritakoaren 
babesean, honako galdera hau egiten dio Nafa-
rroako Gobernuari, ida tziz eran tzun diezaion: 

Fanlo kon tseilaria bat al dator PSNko legebil -
tzarkide Lucero jaunak, 2024ko maia tzaren 24an 
egindako Uniber tsitate, Berrikun tza eta Eraldaketa 
Digitalaren Ba tzordean, Nair Centerren berritasu-
nen berri emateko esan zituen hi tzekin? Bertan, 
Bustince jaunari dagokionez, honako hau adierazi 
zuen: 

«Bustince jaunari dagokionez, nik uste dut 
denok ezagu tzen ditugula pren tsan Saudi Arabia-
ko Uniber tsitateari buruz agertu ziren baieztape-
nak. Nik uste dut, ildo horretan, Nafarroako 
Uniber tsitate Publikoak ikerketa bat ireki duela, 
eta i txoin behar dela Nafarroako Uniber tsitate 
Publikoak zen tzu horretan zer esan behar duen 
jakin arte. Nik uste dut ez dagoela inongo erakun-
deren gainetik dagoen per tsonarik, nire ustez 
askoz ere garran tzi tsuagoa da NAIR Center 
horren prestigioa eta zin tzotasuna, nolabait esate-
arren, gainetik dauden per tsonak baino, eta 
UPNAren prozesua errespeta tzea, eta UPNAk 
berak erabaki tzen duenaren arabera, nire ustez... 
Baina, beraz, eskerrak eman nahi dizkiot, noski, 
kon tseilariak aipatu duen eta egin duen lanagatik, 
beste gune ba tzuetan ere egingo baitu lan». 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 27an 

Foru parlamentaria: Cristina López Mañero

4. Egin bada, lanpostu hori aldi baterako bete -
tzen ari zen per tsonak bete al du edo beste 
batek? 

5. Zein zen edo da CPENren behin-behineko-
tasun tasa, galderan aipa tzen den kontratazio 
mugagabearen aurretik? 

6. Kontratazio mugagabe hori egin bada, kon-
tratazio horren ondoren CPENren behin-behineko-
tasun tasa ere eska tzen da. 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 27an 

Foru parlamentaria: Marta Álvarez Alonso
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11-24/PES-00362. Galdera, errentako etxebizi tzak sustatzeko sozietate 
berri bat era tzeko prozesuari buruzkoa 

MIKEL ZABALETA ARAMENDIA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Mikel Zabaleta Ara-
mendia jaunak egindako galdera, errentako 
etxebizi tzak sustatzeko sozietate berri bat era -
tzeko prozesuari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko foru 
parlamentari Mikel Zabaleta Aramendiak, Legebil -

tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, honako galdera hau egiten dio Nafarroako 
Gobernuko E txebizi tzako, Gazteriako eta Migrazio 
Politiketako Departamentuari, ida tziz eran tzun 
dezan: 

Aurtengo apirilean, Begoña Alfaro kon tseilariak 
iragarri zuen sozietate publiko-pribatu berri bat 
sortuko zela, kapital mistoko enpresa bat, Nafa-
rroako Foru Komunitatean alokairu eskuragarriko 
etxebizi tzak susta tzeko. 

Horregatik guztiagatik, honako galdera hauek 
egiten ditut, ida tziz eran tzuteko: 

Zein egoeratan dago sozietate publiko-pribatu 
hori sor tzeko prozesua eta zer aurreikuspen ditu 
Nafarroako Gobernuak horri buruz, denborari eta 
prozedurari dagokienez? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 28an 

Foru parlamentaria: Mikel Zabaleta Aramendia

11-24/PES-00363. Galdera, etxebizi tzak zaharberritzeko bideratuta dau-
den dirulagun tzetako Europako fun tsei buruzkoa 

MIKEL ZABALETA ARAMENDIA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Mikel Zabaleta Ara-
mendia jaunak egindako galdera, etxebizi tzak 
zeharberritzeko bideratuta dauden dirulagun -
tzetako Europako fun tsei buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko foru 
parlamentari Mikel Zabaleta Aramendiak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, honako galdera hauek egiten dizkio Nafa-
rroako Gobernuko E txebizi tzako, Gazteriako eta 
Migrazio Politiketako Departamentuari, ida tziz 
eran tzun di tzan: 

Aurtengo ekainean, E txebizi tzako, Gazteriako 
eta Migrazio Politiketako Departamentuak Nafa-
rroako etxebizi tzari buruzko 2023ko urteko 
 txostena argitaratu du, baita 2024ko lehen hilabe-
teetako aurrerapena ere. 

Txosten horretan, beste datu askoren artean, 
adierazten da 2023an Nafarroako Gobernuak 
guztira 43.842.210 euro bideratu dituela 



zaharberri tzerako dirulagun tzetara, eta 2024ko 
lehen bost hi labeteetan zaharberri tzerako 
dirulagun tzetarako aurrekontua 28.357.527,53 
eurokoa izan dela. 

Horregatik guztiagatik, honako galdera hauek 
egiten ditut, ida tziz eran tzuteko: 

2023ko ekitaldian eta 2024ko lehen bost hila-
beteetan etxebizi tzak zaharberri tzeko dirulagun -

tzetara bideratutako kopuruetatik (goian azalduta-
ko zenbatekoak), zenbat diru dator Europako fun -
tsetatik? 

Europako fun tsetatik zenbat diru jaso tzea 
aurreikusten da 2024an eta 2025 eta 2026an? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 28an 

Foru parlamentaria: Mikel Zabaleta Aramendia
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11-24/PES-00364. Galdera, "Nafarroako gazteriari buruzko azterlan 
monografikoa" delakorako kontratuaren gainekoa 

ÁNGEL ANSA ECHEGARAY JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Ángel Ansa Echega-
ray jaunak egindako galdera, "Nafarroako gazte-
riari buruzko azterlan monografikoa" delakorako 
kontratuaren gainekoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del 
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kita dagoen Ángel Ansa Echegaray jaunak, 
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezar tzen dena-
ren babesean, honako galdera hauek aurkezten 
ditu, Nafarroako Gobernuak ida tziz eran tzun di -
tzan: 

1. Zergatik egin da a tzera Nafarroako Gazte-
riaren Institutuak lizitatu behar zuen Nafarroako 
gazteriari buruzko azterlan monografikorako kon-
tratuan? 

2. Lizitazio berri bat argitaratuko al da? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 29an. 

Foru parlamentaria: Ángel Ansa Echegaray
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11-24/PES-00365. Galdera, "Estudios Melitón" enpresarekiko epaiaren 
betearazpenari buruzkoa 

JUAN LUIS SÁNCHEZ DE MUNIÁIN LACASIA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2024ko 
irailaren 2an egindako bilkuran, Eledunen Ba       -
tzarrari en       tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen, 
besteak beste: 

1. Izapide       tzeko onar       tzea Juan Luis Sánchez 
de Muniáin Lacasia jaunak egindako galdera, 
"Estudios Melitón" enpresarekiko epaiaren betea-
razpenari buruzkoa. 

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin       tzea. 

3. Nafarroako Gobernuari igor       tzea, Legebil       -
tzarreko Erregelamenduko 215. artikuluak agindu-
takoari jarraikiz, ida       tzizko eran       tzuna bidal dezan. 

Iruñean, 2024ko irailaren 2an 

Lehendakaria: Unai Hualde Iglesias 

GALDERAREN TESTUA 

Nafarroako Gorteetako kide eta Unión del Pue-
blo Navarro (UPN) talde parlamentarioko Juan 
Luis Sánchez de Muniáin jaunak, Legebil tzarreko 
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean, 
honako galdera hau aurkezten du, E txebizi tzako, 
Gazteriako eta Migrazio Politiketako kon tseilariak 
ida tziz eran tzun dezan: 

Nafarroako Gobernuak edo Nasuvinsak eskatu 
al dute 565.205 euro ordain tzeko epaia betearaz 
dezaten, Estudios Melitón merkatari tza-
sozietateak edo haren administra tzaileek, epaiak 
haiek kondenatu bai tzituen? 

Lortu al du Nafarroako Gobernuak ordaindu 
gabeko eta epai irmoz zor zaion kopururen bat, 
aipatutako merkatari tza-sozietateari estudioak 
eraiki eta errentan emateko prozesuaren ondo-
ren? 

Zer prozedura eta ekin tza abiarazi dute Nafa-
rroako Gobernuak edo Nasuvinsak, ordaindu 
gabeko diru-kopuruak berreskura tzeko edo zine-
ma-estudioak eraiki tzeagatik 1,2 milioi euroko 
kalte-ordaina emateko? 

Zertarako aurreikusi duzu erabil tzea inoiz era-
bili ez diren zinema-estudioetako ekipamendu 
guztia (platoak, aldagelak, makillaje-aretoak eta 
bestelako instalazioak)? 

Zer eran tzukizun eskatu nahi dizkiezu hu ts 
egindako azpiegitura honen kudea tzaile politikoei, 
zuhur tziarik ezagatik? 

Iruñean, 2024ko abuztuaren 29an. 

Foru parlamentaria: Juan Luis Sánchez de 
Muniáin Lacasia
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